
La importància de poder organitzar una festa
d'aquest tipus són els ingressos, que significaran
tenir local d'aquí a tres anys. Perquè la festa surti

bé, es necessiten molts ccllcbcrodors que estiguin
disposats a treballar de valent aquella nit. És per
aquest motiu que des d'aquí demanem a tots

aquells que tinguin ganes de colloborcr que ho
comuniquin a l'Olga i així, entre tots,
aconseguirem que el somni de tenir local propi
es faci realitat.

Olga Alcaide

LA NATALITAT ALS XICS
Jo ja em pensava que ho havíem dit tot per feli
citar els nous pares, però l'Albert Ventura i la
Maria ens han superat. M'explico: quan ja ho
teníem tot preparat per a felicitar-los pel seu pri
mer xic, en Lucas, va i ens assabentem que n'estan

esperant un altre. Des d'aquí volem felicitar-los
per duplicat i com sempre animar a totes les

parelles a seguir l'exemple, que aquest sí que és
un bon exemple. Si tots féssim el mateix, tindríem
resolt el problema de la canalla del futur. Va,
ànims. Com en Fethi Ben Hamida i la seva dona
que estan a punt de tenir-ne un. L' esperen d'aquí
a poc. (Amb tot això en Doni Lleonart no es podrà
queixar, ja tindrà tres nous socis protectors!).
Recordeu-vos de felicitar tots els nous pares, de
fer petons als nous xics i, ja ho sabeu, animeu
vos!

Eva Palomero

RENOVACiÓ DELS ESTATUTS DE LA COLLA
Com segurament tothom sap, els Xics som una

associació sense ànim de lucre. En el moment de
la fundació de la colla es varen fer uns estatuts

que van servir per a donar-nos d'alta com a entitat

VIDEO CLUB AARON

NOTICIARI

al registre d'Associacions i a Hisenda. Però ,si ara
ens els mirem bé, deixen molt que desitjar. Es per
això que des de fa temps a la Junta ens

preocupava aquest tema dels estatuts de la colla,
perquè no reflecteixen el funcionament real de la
colla ni són una eina en la qualla colla es pugui
recolzar. A banda d'això, tenint en compte les
perspectives futures que la colla tingui un

pcírimoni, cal donar uns nous estatuts a la colla.
Es per això que, malgrat que era un objectiu ja

planejat per la Junta a finals del 96, durant el
mes d' octubre d'aquest any s'ha creat una

comissió per a estudiar, elloborcr i fer una

proposta a la colla d'uns estatus com calen.

ULTIMAS NOVEDADES
MAS DE 1500 TITULOS A SU DISPOSICION

MUCHOS TITULOS REPETIDOS
LOS JUEVES:

¡DIA DEL SOCIO!
I

i()��'
HORARIO: 10.30 II 14 Horas y 17 II 22 horas

En Lucas lenl e/ seu
primer pilar amb

/'A/berl i /0 Maria.

Aquesta comissió, formada per en Carlos López
Urizarna, en Domingo Menchén, en Francesc
Loureiro i l'Eduard Botifoll, es planteja com a

objectiu fer una proposta d' estatuts que donin a

la colla el suport legal necessari per al futur.
Tothom que estigui interessat a donar idees a a

collcboror, es pot posar en contacte amb
qualsevol membre de la comissió. Ja us anirem
informant de com evoluciona el tema.

Jordi Contreras

CI Moianès, 12

Telèfon 840 07 00
CI Alfons l,52-54

Telèfon 870 04 44

08400 Granollers

So i Llum
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